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Protokół Nr 14.2022 
z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

w dniu 10 października 2022 r. godz. 12:30

W posiedzeniu Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej uczestniczyło 8 członków komisji 
na ogólną liczbę 8 według załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział 
wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 12:52.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Na wstępie pan Przewodniczący Komisji Wojciech Majcher powitał wszystkich członków komisji, jak 
również osoby zaproszone, po czym przeszedł do realizacji porządku obrad.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pan Przewodniczący Komisji W. Majcher poinformował, iż protokół z poprzedniego posiedzenia 
komisji został wyłożony do wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi 
do jego treści.
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 8.
„Za" - 8 głosów (Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, 
Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz Żółtek) , „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący poinformowało przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia.
Projekt porządku posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 
Opatowski.

5. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2022 - 2026,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok,
c) w sprawie pozostawienie bez rozpatrzenia anonimowej skargi mieszkańców na działalność 

Starosty Opatowskiego,
d) w sprawie uznania za bezzasadną skargi na działalność Starosty Opatowskiego,
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e) w sprawie stwierdzenia niewłaściwości Rady Powiatu w Opatowie w przedmiocie 
rozpatrzenia skargi mieszkańca na nierzetelne udzielanie odpowiedzi na wnioski 
o udostępnienie informacji publicznej,

f) w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia anonimowego wniosków mieszkańców Gminy 
Tarłów.

6. Sprawy organizacyjne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

W wyniku braku uwag pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku 
obrad.
Porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 8.
„Za" - 8 głosów (Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, 
Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Opatowski.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pan u Markowi Gołasie - kierownikowi Wydziału Oświaty, 
Kultury, Sportu i Turystyki, który poinformował, że zmiana regulaminu wynika z ustawy Karta 
Nauczyciela i wprowadzoną w tejże ustawie zmianą, która dodaje stanowisko mentora. 
Nadmienił, iż regulamin podlega uzgodnieniu ze związkami zawodowymi zrzeszającymi 
nauczycieli. Skierowano zatem projekt do Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Opatowie 
oraz Międzyzakładowej Organizacji Związkowej Pracowników Oświaty i Wychowania NSZZ 
„Solidarność". Obydwa związki wydały pozytywne opinie do przedłożonego projektu uchwały.

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi.
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Opatowski 
został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 8.
„Za" - 8 głosów (Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba- 
Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.
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Ad. 5. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2022 - 2026.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która szczegółowo 
omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2022 - 2026 stanowiący załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.

Podczas mawiania projektu uchwały salę obrad opuścili:
- pani Bożena Kornacka -godz. 12:58 - 13:02
- Kazimierz Żółtek - godz. 13:00 -13:02
- pan Tomasz Staniek - 12:56 - nie powrócił na salę obrad.

Pan Przewodniczący podziękował pani Skarbnik za omówienie powyższego projektu uchwały, po 
czym zapytał, czy są pytania.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok.
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do Pani Skarbnik w związku z przedłożonym projektem 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie pozostawienie bez rozpatrzenia anonimowej skargi mieszkańców na działalność 
Starosty Opatowskiego.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Bożenie Kornackiej, która powiedziała, że anonimowy 
skarżący napisał skargę w przedmiocie niezasadności przejścia dla pieszych w m. Smugi. 
Oznajmiła, iż nie zna osoby, która byłaby protestowała z powodu wykonania tej inwestycji. Wręcz 
przeciwnie otrzymywała informacje telefoniczne z podziękowaniami, że dostrzeżone zostały 
nareszcie małe miejscowości. Ponadto dodała, że Zarząd Dróg Powiatowych w Opatowie na 
bieżąco monitoruje sytuację i dokonuje oceny w celu zapewnienia bezpieczeństwa.

O głos poprosił również pan Kazimierz Żółtek, który powiedział, że na posiedzeniu Komisji 
budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu dyskusja w tym temacie trwała 
dość długo, dlatego też apeluje o niewdawanie się w niepotrzebne dyskusje, ponieważ uważa, że 
takie inwestycje są potrzebne.

O głos ponownie poprosiła pani Bożena Kornacka, która powiedziała, że zgadza się z przedmówcą, 
a ponadto anonimy powinny być od razu odrzucane.

Pan Przewodniczący potwierdził również, że jest to bardzo niebezpieczne miejsce i zasadność 
takich inwestycji nie powinna być podważana, dlatego zgadza się z poprzednimi wypowiedziami. 
Kontynuując zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały.
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Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie uznania za bezzasadną skargi na działalność Starosty Opatowskiego,
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
uznania za bezzasadną skargi na działalność Starosty Opatowskiego.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie stwierdzenia niewłaściwości Rady Powiatu w Opatowie w przedmiocie rozpatrzenia 
skargi mieszkańca na nierzetelne udzielanie odpowiedzi na wnioski o udostępnienie informacji 
publicznej.
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
stwierdzenia niewłaściwości Rady Powiatu w Opatowie w przedmiocie rozpatrzenia skargi 
mieszkańca na nierzetelne udzielanie odpowiedzi na wnioski o udostępnienie informacji 
publicznej.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

f) w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia anonimowego wniosków mieszkańców Gminy 
Tarłów.
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
pozostawienia bez rozpatrzenia anonimowego wniosków mieszkańców Gminy Tarłów.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Ad.6. Sprawy organizacyjne.
Pan Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.

O głos poprosiła pani Agnieszka Luba - Mendyk, która zwracając się do pani Wicestarosty Małgorzaty 
Jalowskiej zapytał, czy jest w posiadaniu informacji nt. budowy chodnika w m. Bidziny.

Pani Wicestarosta odpowiedziała, że wniosek został złożony, ale nie ma rozstrzygnięcia, ani decyzji 
w ww. kwestii.

O głos poprosił również pan Tomasz Świątek, który zapytał, czy wiadomo coś nt. chodnika 
w m. Baranówek.

Pani Wicestarosta odpowiedziała, że jest na etapie projektowania.
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O głos poprosiła również pani Barbara Kasińska, która powiedziała, że jest gorąca atmosfera dot. 
nierozstrzygnięcia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii 
Skłodowskiej - Curie. Zapytała pana Przewodniczącego, czy jako Komisja oświaty, sportu, zdrowia 
i pomocy społecznej członkowie będą opracowywać swoje stanowisko w powyższej sprawie.

Pan Przewodniczący W. Majcher odpowiedział, że nie.
Pan Przewodniczący zapytał o sprawę dot. budowy chodnika w m. Jakubowice.

Głos zabrała pani Bożena Kornacka, która odpowiedziała, że z posiadanych przez nią informacji 
wynika, że nie zgłosili się wykonawcy.

Pan Przewodniczący wspomniał również o pracach remontowych przeprowadzonych z Zespole Szkół 
w Ożarowie (spadające sufity), gdzie pani dyrektor zdała egzamin i wszystko zostało naprawione.

Wobec braku dalszych zgłoszeń pan Przewodniczący przeszedł do realizacji ostatniego punktu 
posiedzenia.

Ad.7. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący komisji podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 13:24).

Protokołowała/ /
Justyn((ZĄ^^ /

I Przewodniczący
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej

Wojciech Majcher
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